
Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości, 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu 
oraz  Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 19 lutego 2019 roku 
 

 Wspólne posiedzenie Komisji stałych Rady Gminy odbyło się 19 lutego 2019 roku w 
Sali posiedzeń Rady Gminy w Krupskim Młynie przy ul. Głównej 5.  
Obecni na posiedzeniu:  
Dawydzik Artur – Przewodniczący Rady Gminy 
radni: 
Huczko Bogdan 
Janus Andrzej 
Kapała Marek  
Kiszkis Jacek  
Kulawik Roman 
Łuć Adam 
Michałek Jolanta 
Ochman-Szyguła Róża 
Panchyrz Herbert 
Pęcherz Zbigniew 
Pilarski Edward 
Szaton Iwona 
Ziaja Alicja 
oraz  
Wójt Gminy – Franciszek Sufa 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries 
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat  
 
Przewodniczący Rady Gminy – Artur Dawydzik, prowadzący posiedzenie Komisji, przywitał 
obecnych oraz przedstawił porządek posiedzenia:  
1. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2019 rok. 
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/334/18 Rady Gminy Krupski Młyn w 

sprawie opłaty targowej na 2019 rok. 
3. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 2 

położonego w Krupskim Młynie przy ul. Głównej 12.  
4. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej składającej się z dz. Nr 137/17 k.m. 11 o pow. 0,0410 ha, KW 
GL1T/00075285/6, położonej w Krupskim Młynie przy ul. Powstańców Śl.  

5. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
stanowiącej działkę Nr 1011/161 (dr) k.m. 2 o pow. 0,0130 ha, KW GL1T /00102970/4 
położonej w Potępie przy ul. Tarnogórskiej. 

6. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Potępie Gmina Krupski 
Młyn.  

7. Sprawy bieżące. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy obecni mają uwagi do porządku. Nikt nie niósł 
uwag do porządku posiedzenia.  



 
Ad. 1.  
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2019 rok. 
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat przedstawiła uzasadnienie podjęcia uchwały w sprawie 
zmiany budżetu gminy Krupski Młyna na 2019 rok. Omówiła jakie są zmiany w ramach 
dochodów (zwiększenia) i wydatków budżetu gminy na 2019 rok (zwiększenia i 
zmniejszenia).  
Komisje po zapoznaniu się z uzasadnieniem projektu uchwały oraz jej treścią i wyjaśnieniami 
Skarbnika, postanowiły pozytywnie zaopiniować projekt przedstawionej uchwały.   
 
Ad. 2.  
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/334/18 Rady Gminy Krupski Młyn w 
sprawie opłaty targowej na 2019 rok. 
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat omówiła proponowane zmiany uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XLII/334/18 w sprawie opłaty targowej na 2019 r., które wynikały ze składanych 
przez mieszkańców radnym, wniosków dot. zmniejszenia stawki opłaty targowej na 2019 rok.  
Zaproponowana stawka to 3,00 zł/1 m2 zajmowanej powierzchni zamiast dotychczasowej 
7,00 zł/1 m2 zajmowanej powierzchni. Proponowana zmiana dotyczyć będzie również 
zwiększenia liczby inkasentów pobierających opłatę targową.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią uchwały, postanowiły pozytywnie zaopiniować projekt 
przedstawionej uchwały.  
  
Ad. 3. 
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 2 
położonego w Krupskim Młynie przy ul. Głównej 12.  
Sekretarz Gminy – Danuta Pries omówiła zapisy zawarte w projekcie do uchwały.  
Bogdan Huczko prosił o przypomnienie jakie są zasady udzielania ulg dot. wykupu mieszkań 
komunalnych dla mieszkańców. Sekretarz Gminy – Danuta Pries przypomniała jakie są zasady 
dot. wykupu mieszkań. Wójt Gminy wyjaśnił, jaka będzie strategia dot. gospodarowania 
zasobem lokali mieszkalnych w gminie. Dodał, że koszty utrzymania mieszkań gminnych, 
które funkcjonują w ramach wspólnot mieszkaniowych są znacznym obciążeniem dla 
budżetu gminy i dlatego należy zastanowić się nad nowymi zasadami regulującymi zasady 
sprzedaży lokali mieszkalnych.  
Adam Łuć zawnioskował, aby w związku z tym że wpłynęło do Wójta pismo mieszkańców 
gminy dot. zmiany uchwały Nr XXXIX/303/10 z 27 kwietnia 2010 roku w sprawie warunków 
udzielania bonifikat od ceny nieruchomości lokalowe, należy zdjąć z porządku sesji Rady 
Gminy pkt dotyczący przedstawionego projektu uchwały, uzasadniając, że sprawa jest w toku 
i wymaga szczegółowej analizy.  
Wójt Gminy przypomniał, jakie są dotychczasowe zasady sprzedaży lokali mieszkalnych i 
wnioskował o rozpatrzenie projektu uchwały zgodnie z przestawioną treścią. Zapewnił, że 
złożony wniosek mieszkańców będzie dyskutowany, jednak nie należy blokować 
rozpoczętych działań dot. sprzedaży lokali mieszkalnych. Chciałby, aby w projekcie nowej 
uchwały, znalazły się zapisy o okresie przejściowym, który pozwoli na przygotowanie się 
mieszkańców do nowych zasad.  
Bogdan Huczko poparł propozycję Wójta Gminy, aby nie blokować rozpoczętych działań dot. 
sprzedaży i wnioskował, aby jak najszybciej zająć się złożonym wnioskiem mieszkańców.  



Radny Łuć po przeprowadzonej dyskusji stwierdził, że temat wymaga analizy i należałoby 
poinformować osoby, które wyraziły zainteresowanie wykupem lokali mieszkalnych o 
wniosku dot. zmiany wysokości bonifikat. Przekazać im informację, że złożony został wniosek 
i że będzie on dyskutowany w najbliższym czasie. Jednocześnie wycofał złożony wcześniej 
wniosek o zdjęcie przedmiotowego pkt z porządku sesji.  
Po wysłuchaniu oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały oraz przeprowadzonej 
dyskusji, członkowie Komisji Rady Gminy postanowili pozytywnie go zaopiniować.  
  
Ad. 4. 
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej składającej się z dz. Nr 137/17 k.m. 11 o pow. 0,0410 ha, KW 
GL1T/00075285/6, położonej w Krupskim Młynie przy ul. Powstańców Śl.  
Sekretarz Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
nieruchomości gruntowej niezabudowanej składającej się z dz. Nr 137/17 k.m. 11 o pow. 
0,0410 ha, KW GL1T/00075285/6, położonej w Krupskim Młynie przy ul. Powstańców Śl.  
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie 
Komisji Rady Gminy wnioskowali o załączanie do projektu uchwały mapki z terenem o 
którym mowa w uchwale i postanowili pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt 
uchwały.  
 
Ad. 5. 
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
stanowiącej działkę Nr 1011/161 (dr) k.m. 2 o pow. 0,0130 ha, KW GL1T /00102970/4 
położonej w Potępie przy ul. Tarnogórskiej. 
Sekretarz Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
nieruchomości gruntowej stanowiącej dz. Nr 1011/161 (dr) k.m. 2 o pow. 0,0130 ha, KW 
GL1T/00102970/4, położonej w Potępie przy ul. Tarnogórskiej.  
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie 
Komisji Rady Gminy wnioskowali o załączanie do projektu uchwały mapki z terenem o 
którym mowa w uchwale i postanowili pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt 
uchwały.  
 
Ad. 6.  
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Potępie Gmina Krupski Młyn.  
Sekretarz Gminy  - Danuta Pries poinformowała o wniosku mieszkańców działki w Potępie 
dot. nadania nowej nazwy przedmiotowej ulicy oraz omówiła projekt uchwały.  
Po przeprowadzonej dyskusji i wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią 
projektu uchwały członkowie Komisji Rady wnioskowali o załączanie do projektu uchwały 
mapki z terenem o którym mowa w uchwale i postanowili pozytywnie go zaopiniować. 
   
Ad. 7.  
Sprawy bieżące.  

1. Wójt Gminy – Franciszek Sufa: 
a) poinformował o stronie Gminy na FB, która zaczęła funkcjonować jako oficjalna 

strona gminy na początku lutego br.; 
b) zachęcał do korzystania z portalu i wypełnienia ankiety dot. stosowania budżetu 

obywatelskiego; 



c) mówił o przyznanych stypendiach dla szczególnie uzdolnionych i utalentowanych 
młodych mieszkańców gminy; 

d) powiedział o pracach nad pozyskaniem terenu przy ul. Zawadzkiego (k/blaszanki);  
e) poinformował o wspólnych obchodach Dni Krupskiego młyna i Dnia Chemika, 

które zaplanowano od 6 do 9.06. br.;  
f) mówił o spotkaniu w sprawie pozyskania grantów z Funduszu Inicjatyw 

obywatelskich, organizowanego przez Instytut Pracy i Edukacji z Gliwic, z 
inicjatywy posłanki na sejm RP – Barbary Dziuk, które odbędzie się 20 lutego br. w 
Tarnowskich Górach; 

g) poinformował o spotkaniu z Dyrektorem WFOŚiGW w ramach programu „Czyste 
powietrze”, które odbędzie się 27 lutego br. w Tarnowskich Górach; 

h) powiedział o spotkaniu zespołu ds. mediów społecznościowych, które odbędzie 
się 28 lutego 2019 roku w Krupskim Młynie;  

i) mówił o planowanym połączeniu komunikacyjnym Gminy z Lublińcem i wniosku 
dot. obniżenia składki komunikacyjnej na rzecz Związku Transportu 
Metropolitalnego oraz projektowanym zmianach godzin kursów autobusów; 

j) mówił o przygotowanej zmianie Statutu Gminy i planowanym spotkaniu Komisji 
Statutowej w tej sprawie oraz o zasadach składania wniosków, interpelacji i 
zapytań przez radnych.  
2. Bogdan Huczko podkreślił, aby przy przekazywaniu informacji do mediów 
społecznościowych pamiętać o udostępnianiu bieżących informacji osobom 
starszym, które nie mają dostępu do Internetu.  
3. Adam Łuć wyraził niezadowolenie, że w porządku sesji nie znalazł się pkt o 
treści: „Wnioski i interpelacje radnych”. Jego zdaniem nie można wykreślać tego 
pkt, należy umożliwiać radnym składanie wniosków podczas posiedzeń Komisji jak 
i sesji, bo jest to niezwykle ważne. Nie można blokować możliwości ani potrzeby 
wypowiadania się radnym. Ograniczanie takie można by potraktować jako 
ograniczanie demokracji.  
Wójt odpowiedział, że nikt nie zamierza ograniczać demokracji, a zgodnie z 
obowiązująca nowelizacją ustawy o samorządzie gminnym wnioski i interpelacje 
powinny być składane w formie pisemnej na ręce Przewodniczącego Rady Gminy. 
Nikt nie neguje, że są one niezwykle ważne. Dodał, że sprawa będzie dodatkowo 
wyjaśniona z radcą prawnym.  
Andrzej Janus zaoponował, że nie jest to w żadnej mierze ograniczenie. 
Radny Łuć prosił o właściwą interpretację obowiązujących zapisów ustawy 
apeluje, aby nie wykreślać z porządku sesji pkt o treści „Wnioski i interpelacje 
radnych.” 
Po przeprowadzonej dyskusji sprawę pozostawiono do rozpatrzenia na najbliższej 
sesji.  

4.  Róża Ochman-Szyguła pytała o  obowiązujące zasady wypełniania oświadczeń 
majątkowych. 

5. Zbigniew Pęcherz: 
a) pytał o termin planowanego remontu boiska w Ziętku.  
Sekretarz Gminy poinformowała, że sprawa jest w toku i nie ma jak na razie 

informacji o rozstrzygnięciu; 
b) prosił o zastanowienie się nad możliwością wymiany piasku na placu zabaw w 

Ziętku na tzw. bezpieczną nawierzchnię.  



Sekretarz wyjaśniła, że koszty wymiany na bezpieczną nawierzchnię są ogromne i nie 
ma zaplanowanych środków na taki wydatek w budżecie gminy na 2019 rok. 

6.  

Wnioski złożone przez radnych: 

Łuć Adam przekazania osobom zainteresowanym wykupem lokali 
mieszkalnych informacji na temat złożonego wniosku o 
zwiększenie bonifikaty dla dotychczasowych najemców lokali 
chcących wykupić zajmowany lokal 

Huczko Bogdan stworzenia hiperłączy do załączników do protokołów sesji 

Huczko Bogdan odczytywania przez Przewodniczącego Rady Gminy  wszystkich 
wyników głosowania po zastosowaniu systemu obsługi 
głosowania 

Michałek Jolanta likwidacji huśtawki nad rzeczką (KANOL) 

Pęcherz Zbigniew naprawa chodnika w Ziętku (zły stan, odkształcenie) 

Pęcherz Zbigniew właściwe utrzymywanie porządków na terenie wspólnoty 
mieszkaniowej w Ziętku (sprzątanie, kontenery, itp.) 

Panchyrz Herbert  uprzątnięcia drzew, które pozostały po wycince przy Małej 
Panwi od strony Kanola i wpadły do rzeki 

Dawydzik Artur wycinka akacji k/przepompowni (park oczko) 

  
 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 17.00.  
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Huczko Bogdan – przew. Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości …………………………… 
 
Kiszkis Jacek – przew. Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego ……………….. 
 
Michałek Jolanta – przew. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ………………………………………………… 
 
Ochman-Szyguła Róża – przew. Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i  
Sportu ………………………………………………………….. 
 
 
Protokołowała: K. Michałek 
 
 


